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2022-03-03
Kommunledningskansliet, Politisk beredning och samordning 
Fanny Pettersson Bergström

Svar på interpellation från Malin Karlsson (SD) gällande 
bussterminalens vänthall

1. Det var Region Sörmland som stängde väntsalen och således regionens
beslut om att inte öppna den igen. Fr o m 1/1 2022 är hyreskontraktet
uppsagt.

2. Kommunen har tillsammans med polisen tagit fram en lägesbild för
området. Slutsatsen av den är att utökad polisiär närvaro, vilket också
varit en åtgärd redan innan, tillsammans med utökad rondering av vakter
är effektivare och snabbare än kameraövervakning. Dock kan det bli en
åtgärd framöver.

3. Det är p g a inrapporteringar i effektiv samordning för trygghet som en
lägesbild tagits fram och åtgärder vidtagits redan.

4. Regionen har varit ansvarig för väntsalen så länge den fanns. Allmän
plats har kommunen ansvar för.

5. Regionen har som hyresgäst haft fullt kostnadsansvar för eventuell
skadegörelse.

6. Region Sörmland så länge de var hyresgäst.

7. Beslutet om att stänga väntsalen var Region Sörmlands. Ett framtida
resecentrum kan komma att drivas av Jernhusen. I planeringen har
Räddning och säkerhet varit med men också andra parter för att planera
utifrån ett trygghetsperspektiv.

8. Kommunfastigheter har i uppdrag att hyra ut lokaler och att hyra ut till
entreprenören som driver Pressbyrån är ett alternativ.

Urban Granström (S)

Kommunstyrelsens ordförande
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